
Juršinci, 26. 9. 2024 

 

 

Zapisnik  

seje Sveta  zavoda OŠ Juršinci, 

ki je bil v četrtek 26. 9. 2024, ob 17.00 uri v prostorih OŠ Juršinci (glasbena učilnica P_16) 

  

  

Prisotnost: Helena Šoštarič, Matej Sužnik, Nina Čeh Hrga, Tanja Kvar, Sabina Zorko, Damjan 

Šimenko, Lidija Podpečan, Saša Čuček, Dominik Tikvič, Polona Berlak, Nina Plohl Vršič, Sandra 

Munda 

  

Opravičeno odsotni: Mihaela Rakuša, Dragica Toš Majcen 

  

Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje Sveta Zavoda.  

2. Predstavitev in sprejem Pedagoškega poročila za šol. l. 2023/2024.  

3. Predstavitev in sprejem LDN šole in vrtca za šol. L. 2024/25.  

4. Seznanitev z aktivnostmi za izvolitev novih članov Sveta zavoda.  

6. Pobude in predlogi.  

  

KT1) Ga. predsednica pozdravi vse člane sveta zavoda in poda dnevni red seje v potrditev. 

 

SKLEP: Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ga. predsednica prebere zapisnik zadnje seje iz dne 11. 3. 2024 in ga poda v potrditev. Na 

zapisnik ni bilo podanih pripomb. Zapisnik se sprejme soglasno z dvigom rok.  

 

SKLEP: Zapisnik seje Sveta zavoda, iz dne 11. 3. 2024 se soglasno sprejme.  

  

KT2)  G. ravnatelj Matej Sužnik in pomočnica ravnatelja za vrtec Ga. Tanja Kvar podata Pedagoški 

poročili za šolsko leto 2023/2024 (v prilogi). 

Na podana poročila ni bilo nobenih pripomb. Člani sveta zavoda soglasno sprejmejo naslednji sklep. 

  

SKLEP: Pedagoško poročilo za šolo in vrtec za šol. l. 2023/2024 se soglasno sprejme.  

  

KT3) G. ravnatelj predstavi Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2024/2025 (v prilogi). Na 

predstavljeni Letni delovni načrt šole ni bilo podanih pripomb in vprašanj. 

 

SKLEP: LDN šole za šolsko leto 2024/2025 se soglasno sprejme. 

 

Gospa Tanja Kvar predstavi Letni delovni načrt vrtca za šolsko leto 2024/2025 in povabi vse člane 

SZ na prireditev ob 20. obletnici vrtca, ki bo 9. 10. 2024, ob 16.00 uri v večnamenski športni dvorani. 

Po končani prireditvi sledi presenečenje za otroke, ki ga finančno podpre ustanoviteljica Občina 

Juršinci. 

G. ravnatelj pove, da se bo zaradi podpisanih pogajanj med sindikati in vlado morala oblikovati tudi 

nova cena vrtca.  

  

SKLEP: LDN vrtca za šolsko leto 2024/2025 se soglasno sprejme.  

  



 

KT4) Ga. predsednica je povedala, da z 2.3.2025 preneha mandat predstavnikom zavoda, zato 

bomo po zakonodaji v prihodnjih mesecih izvedli volitve. Predlog predsednice je, da se člane obvesti 

s časovnico volitev s korespodenčno sejo. Člani SZ se s predlogom strinjajo. 

  

KT5) Ga. Polona Berlak pohvali velik nabor dejavnosti, ki se oblikujejo v šoli in vrtcu. Pohvali tudi 

uvedbo kreativnega odmora ter povabi vse k izvedbi dobrodelnega dogodka »Tukaj sem zate«. 

Ga. Sabina Zorko pove, da so priprave v polnem teku. 

 

G. Tikvič poda vprašanje in pomislek, zakaj je v šoli organizirano 2x fotografiranje otrok v šoli (ob 

koncu leta in skupinsko fotografiranje), ker to za nekatere starše predstavlja veliko finančno breme. 

G. ravnatelj pove, da je bila sama zadeva ugodena s strani želja staršev in da je zasnovana na 

prostovoljni bazi. 

Ga. Berlak poda predlog, da se to vprašanje poda v Svet staršev in se tam prediskutira o smiselnosti 

decembrskega fotografiranja. G. ravnatelj pove, da bo dilemo prenesel predsednici Sveta staršev. 

 

G. ravnatelj predstavi problematiko avtobusnih prevozov. Pove, da se avtobusni prevozi ne držijo 

voznih redov in se neprimerno obnašajo do učencev. G. ravnatelj apelira na člane SZ, ki so 

predstavniki Občine, da zadevo uredijo. Pove tudi, da je starše na prvem roditeljskem sestanku 

pozval, da se otroke ne odlaga pred šolo, ampak na spodnji avtobusni postaji, od koder lahko do 

šole pridejo peš po varni šolski poti. Predlaga, da se starši med seboj povežejo, saj bi na takšen 

način zmanjšali prometni kaos pred šolo.  

 

Ga. Sabina Zorko pove, da se je oblikovala Skupina za prehrano in da v skupini potrebujejo 

predstavnika SZ. Predlaga se, da se vključi član iz Občine. Za sodelovanje bomo povprašali Dragico 

Toš Majcen. 

G. ravnatelj pove, da preferira lokalno hrano in kratke prehrambne verige. Pove, da se bodo nove 

smernice prehrane uvajale počasi.  

 

 

Zaključek seje: 18.30 h 

   

 

Zapisala:            Predsednica  SZ:  

Nina Čeh Hrga             Helena Šoštarič  

  

           

                     


